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Abstract (en)
[origin: CN107398192A] The invention relates to a container. The container comprises two inner cavities (6,7), which extend along the vertical
direction of the container and are separated by a partition wall. In one inner cavity (6), an aerobic adhesive is stored. In the other inner cavity (7), a
hydrophilic activator is stored. A mixing unit can be fixed on the front end of the container. Through a conveyor, the aerobic adhesive from the first
inner chamber (6) and the hydrophilic activator from the second inner chamber (7) are supplied to the mixing unit and mixed there according to a
predetermined mixing ratio. The mixture is discharged via an outlet (13) of the mixing unit.

Abstract (de)
Behälter mit zwei in dessen Längsrichtung verlaufenden, durch wenigstens eine Trennwand getrennten Innenkammern (6, 7). In einer Innenkammer
(6) ist ein aerober Klebstoff gelagert. In der anderen Innenkammer (7) ist ein hydrophiler, gelartiger Aktivator gelagert, wobei am vorderen Ende des
Behälters eine Mischeinheit fixierbar ist. Über ein Fördermittel werden aerober Klebstoff aus der ersten Innenkammer (6) und hydrophiler Aktivator
aus der zweiten Innenkammer (7) in einem vorgegebenen Mischungsverhältnis der Mischeinheit zugeführt und dort durchmischt. Diese Mischung
wird über eine Auslassöffnung (13) der Mischeinheit ausgeführt.
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